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Západ páchá koncepční, 
ekonomickou a demografickou 
sebevraždu v tvrdých číslech 
a co na to Český národ?



  

Hodnoty západní společnosti a pojetí 
západní demokracie
Jsou volby vždy dobře dopředu ošéfované? Co 
jsou západní školící centra pro politiky a globální 
oligarchy?



  

OHLÉDNUTÍ ZA JEDNÍM STARŠÍM ČLÁNKEM:
 Členové Aspen Institute usilují o prezidentskou funkci v roce 2023

Aspen institute je jakousi obdobou Schwabových „globálních lídrů“. 
Tedy je paralelní organizací ke Světovému ekonomickému fóru (WEF) a také 
funguje podobným způsobem. Základní účel obou globálních neziskovek je 
stejný – infiltrovat politiku vlastními lidmi, umožnit jim parazitovat na 
finančním systému daného státu, prosazovat globalizaci a Agendu 2030.

Aspen Institute je z velké části financován i americkými nadacemi, jako 
Carnegie Corporation, The Rockefeller Brothers Fund a Fordovy nadace, 
z poplatků za semináře a jednotlivých členství. Mj. pobočka v Praze je 
středoevropská.

Lidé v síti Aspen jsou pod vlivem WEF & Sorose. Ti, kdo tyto a podobné 
skupiny řídí, velmi dobře ví, že jejich organizace musí produkovat i takové 
politiky, kteří nabídnou tzv. „populistickou“ politiku a zpravidla jim dokonce 
dovolí v některých ohledech zajít mimo předem vyhrazené mantinely. Jejich 
úkol je ve skutečnosti jediný: simulovat a imitovat opozici a té skutečné 
zamezit jakýkoliv vliv na společnost.

Až teprve nyní je zcela zřejmé, proč se chci zaměřit na české kandidáty na 
prezidenta v příštím roce a proč je důležité znát skutečnou minulost 
jednotlivých kandidátů a jejich kariérní vzdělání.

Hlavně mějte na paměti, že politika je především o slibech, podvádění, lhaní a 
zatloukání nepohodlné vlastní minulosti.
Zdroj: www.slovanskakosile.cz/2022/12/15/clenove-aspen-institute-usiluji-o-
prezidentskou-funkci-v-roce-2023-doctete-clanek-az-do-konce/

Článek Adama B. Bartoše zmiňuje tyto kádry 
globalismu:
1. Generál Petr Pavel, má na stránkách Aspenu hezký 

medailónek…

2. Senátor Pavel Fischer, má na stránkách Aspenu 
hezký medailónek…

3. Odborářský boss Josef Středula, má na stránkách 
Aspenu hezký medailónek. Tedy měl – už je smazán, 
ale i z tohoto odkazu je vidět, že měl…

4. Danuše Nerudová má na stránkách Aspenu hezký 
medailónek…

5. Tomáš Zíma, nezjistil jsem, že by byl členem Aspenu, 
ale jistě s ním má dobré vztahy, když na jejich akcích 
vystupuje jako řečník – viz například zde.

6. Andrej Babiš byl mluvčím na Aspenu, i jeho 
medailonek na jejich stránkách kdysi vyšel (druhá 
polovina roku 2020), ale pak byl smazán (v roce 2021, 
jen pár dní poté, co na tuto skutečnost upozornil 
Aeronet.news)



  

“Jeho ideje jsou považovány za tak nebezpečné,
 že ukrajinská vláda zabila jeho dceru” 

– Tucker Carlson zveřejnil rozhovor s Duginem

Americký novinář Tucker Carlson vyzpovídal ruského filozofa Alexandra Dugina. Před 
začátkem rozhovoru Tucker Carlson řekl, že   ideje Dugina jsou v anglicky mluvícím 
světě považovány za nebezpečné.

„Liberalismus je historicko-kulturní, politicko-filozofický proces „osvobození“ 
jednotlivce od jakékoli kulturní identičnosti, ano a obecně od jakékoli kolektivní 
identičnosti”, postuluje Dugin.

Liberalismus na Západě se stal totalitním. A pokud byla dříve demokracie chápána 
jako vláda většiny, nyní se ukazuje, že vládnou menšiny – přesně to se v 
současnosti děje v západních zemích.

...nyní liberalismus na Západě „osvobozuje“ člověka od jeho spojení s lidstvem: říkají: 
„Pokud chci, budu muž/žena/zvíře/robot”.

Liberalismus důsledně „osvobozoval“ člověka od všeho vznešeného, vysvětluje 
Dugin, od všeho kolektivního, dokonce i od vnímání sebe sama jako muže a ženy. 
Nyní, po tomto, zbývá poslední krok – Západ „osvobozuje“ lidi od potřeby být lidmi. Od 
vnímání sebe sama jako součásti lidského rodu.
Tomu se říká – transhumanismus. Klaus Schwab, Kurzweil nebo Yuval Harrari 
otevřeně prohlašují, že jde o nevyhnutelnou budoucnost lidstva.

“Přijíždíme na konečnou stanici,” říká Dugin, vy (Západ) rušíte veškeré vazby na 
tradici a minulost. Stát, rodina, náboženství – vše se ničí kvůli liberalismu.

Hollywood natočil mnoho filmů o budoucnosti se silou umělé inteligence a 
„posthumanity“. Ale neznám jediný hollywoodský film o budoucnosti s 
prosperitou, návratem k tradicím, s velkými rodinami, uvedl Dugin.
Výtažky z: https://cz24.news/jeho-ideje-jsou-povazovany-za-tak-nebezpecne-ze-ukrajinska-
vlada-zabila-jeho-dceru-tucker-carlson-zverejnil-rozhovor-s-duginem

Rusové přicházejí
Ano, ale co Rusko? A Rusko ukazuje Západu, že 
je možné nekráčet po katastrofální černé 
cestě. Je možné bránit skutečné hodnoty a 
skutečnou svobodu. Rusko má Vladimira Putina 
– podle Dugina jde o tradičního vůdce, který 
obnovuje tradiční hodnoty a posiluje 
suverenitu státu. Vyvedl zemi z globálního 
vlivu. Začal trvat na specifičnosti a jedinečnosti 
ruské civilizace.
Nenávist Západu k Putinovi není vůbec náhodná, 
říká Alexandr Dugin. Liberálové v něm zcela 
oprávněně vidí obránce tradice – a jejich cílem 
je po celém světě zničit tradiční hodnoty, 
tradiční rodiny, tradiční vztahy, tradiční státy, 
tradiční přesvědčení. To je základ rusofobie, 
shrnuje Dugin: Rusko nelze jednoduše „zrušit“, 
protože je příliš silné a má jaderné zbraně.



  

Bývalý německý ministr za CDU vyzval k vystoupení Slovenska z EU kvůli sympatiím premiéra a prezidenta 
k Vladimiru Putinovi! Každý, kdo je na straně agresora, nepatří do EU! Německý europoslanec za Zelené 

vyzval ke zrušení eurofondů pro Slovensko! A slovenský zápasník MMA lehce zkritizoval Korčokův volební 
program a Renault mu po udání od slovenských novinářů zrušil sponzoring!

Bývalý německý ministr za CDU vyzval k vystoupení Slovenska z EU 
kvůli sympatiím premiéra a prezidenta k Vladimiru Putinovi! Každý, 
kdo je na straně agresora, nepatří do EU! Německý europoslanec za 
Zelené vyzval ke zrušení eurofondů pro Slovensko!

A slovenský zápasník MMA lehce zkritizoval Korčokův volební 
program a Renault mu po udání od slovenských novinářů zrušil 
sponzoring! Jen pouhých pár dní po volbách na Slovensku, kde vyhrál 
Peter Pellegrini a porazil pro-amerického a pro-válečného kandidáta Ivana 
Korčoka, začal v EU a rovněž v Německu proces na izolaci Slovenska 
spojený s klasickými anti-orbanizačními procesy, před kterými jsem varoval 
už v předstihu ve svých článcích a také na SVCS.

Evropská liberální fronta se prostě jen tak nesmíří s tím, že si Slováci 
dovolili odmítnout doporučeného kandidáta a místo něho si zvolili 
prezidenta napojeného na současnou vládní koalici Roberta Fica. Po 
této vzpouře Slováků přijde od fašistického vedení EU očekávaný trest.
Výtažky z: https://aeronet.news/byvaly-nemecky-ministr-za-cdu-vyzval-k-vystoupeni-
slovenska-z-eu-kvuli-sympatiim-premiera-a-prezidenta-k-vladimiru-putinovi-kazdy-kdo-je-
na-strane-agresora-nepatri-do-eu



  

Deklarace lidských práv 2.0

SVĚT: Autorem návrhu je Bagdasarjan Vardan Ernestovič. Přednesl 
ho v Moskvě 26. dubna 2024 na mezinárodní odborné konferenci 
pod názvem „Světová většina za spravedlivý, rovný a bezpečný 
svět“. Konference se konala v kontextu aktivit zemí BRICS.
Přišlo světové zlo, které ohrožuje každou komunitu. A všechny 
komunity se musí proti postupujícímu světovému zlu spojit.

Prezident Ruska pronesl v roce 2022 velmi důležitá slova o tom, že 
západní elity přešly na platformu satanismu. A v roce 2024 v pokračování 
tohoto tématu použil i obraz probíhajícího upířího plesu. Jak chápat slova o 
satanismu? Jako řečnický obraz nebo lpění na satanské ideologii v 
doslovném smyslu? Existuje mnoho důkazů, že mluvíme o skutečném 
satanismu. A pokud to není řečnická figura, ale skutečný satanismus, pak je 
jakýkoliv kompromis nemožný. Se Satanem nemůžete vyjednávat. Cílem 
satanistů je zničit lidské duše.

Zaznamenáváme vznik nového fenoménu v civilizačních dějinách lidstva 
– globální anticivilizace. Anticivilizace je opakem každé z existujících 
civilizací. Je ztělesněním světového zla. 

Anticivilizace ničí tradiční náboženství, anticivilizace ničí národní státy, 
anticivilizace ničí kulturní rozdíly, anticivilizace ničí rodinu, anticivilizace ničí 
pohlaví a nahrazuje ho tím, co se nazývá gender, anticivilizace nakonec ničí 
člověka. Propast se otevřela…

Zdroj: https://cz24.news/deklarace-lidskych-prav-2-0

Hodnotové základy, charakteristické 
pro národy Eurasie:
1. Priorita kolektivu nad jednotlivcem, 

obecného před soukromým;
2. Priorita ideálu nad hmotou;
3. Priorita služby nad vlastněním;
4. Priorita tradice nad vnucovanými trendy;
5. Priorita ducha nad literou zákona, 

spravedlnost je nad zákonem;
6. Priorita válečníka nad obchodníkem;
7. Priorita učitele nad žákem;
8. Priorita staršího nad mladším;
9. Priorita lidu nad elitou;
10. Priorita ideologie nad technologií;
11. Priorita povinnosti nad svobodou;
12. Priorita civilizace nad etnicitou;
13. Priorita poslání nad zájmem;
14. Priorita práce nad kapitálem;
15. Priorita vlasti nad životem (ve všech 

civilizacích hrdinové položili své životy 
za vlast, což znamená, že existovaly určité 
hodnotové ideály, které byly vyšší než 
život).

https://cz24.news/deklarace-lidskych-prav-2-0


  

Uměle vytvořená nadřazenost západní 
společnosti nad světem
Z jakého důvodu protlačuje západ svou 
nadřazenost nad ostatními národy? Kdo je 
globální prediktor?



  

Rusko pohŕda západným neomarxizmom
USA, resp. kolektívny Západ v súčasnosti nenávidí Rusko aj preto, lebo znovu existuje ako suverénna 
veľmoc, ktorá pohŕda všetkými európskymi neomarxistickými hodnotami ako progresivizmus, 
multikulturalizmus, rasistickými hnutiami typu Black Lives Matter, LGBTQ, genderizmus, radikálny 
feminizmus, humanrightizmus atď, čiže neomarxistickou represívnou totalitnou liberálnou demokraciou 
ako celkom.
Z tohto dôvodu je v Rusku obmedzovaná činnosť politických strán, hnutí aj jednotlivcov, ktorým sa 
preukáže, že sú financovaní z tzv. „vyspelých, multikultúrnych, progresívnych, liberálnych demokracií“ Západu 
a presadzujú ich záujmy.

Kolektívny Západ na čele s USA majú neomarxistickú progresívnu ideológiu,
ktorú sa snažia exportovať do zahraničia...

Západ ako lumpenoligarchická mŕtvola
Od tohto okamihu príliv spodiny z kolónií začal sprevádzať rýchlu lumpenizáciu vlastného obyvateľstva 
krajín Západu. Počet tých, ktorí nechcú pracovať, len jesť, začal rásť geometrickým radom, západná pracovná 
etika sa začala zabúdať, a západný ekonomický a politický systém sa začal rozpadať. Ako k tomu došlo?
Západ roku 1945 vsadil na výrobu, na kvalifikovaných robotníkov a inžinierske kádry. Západ roku 1995 
vsadil na záujmy bánk, ktoré sa naučili robiť peniaze z peňazí obídením reálneho sektoru, a na 
lumpenizované vrstvy pracujúceho obyvateľstva. Ako lumpenoligarchická mŕtvola Západ plodí spodinu a 
oligarchov likvidovaním strednej triedy, reálnej výroby, vedy a kvalifikovanej pracovnej sily vo všetkých 
krajinách, ktorým sa nepošťastilo dostať sa z jeho vplyvu.

Ideologický bič na bielych pracujúcich mužov
Motivácia bielych mužov k práci na Západe klesá. A tak je treba ich primäť pracovať za pár halierov, inak 
systém padne. Odtiaľ vnuknutia o večnej vine bieleho človeka pred celým zvyškom sveta.
Bielemu mužovi hovoria: si na vine voči všetkým na tomto svete a len svedomitou prácou biely 
suprematista (“buržuj jeden”), môžeš odčiniť svoju vinu voči utláčaným menšinám (“svetovému 
proletariátu”).
Zdroj: https://cz24.news/rusko-sa-stalo-nielen-mocenskym-ale-aj-ideologickym-protivnikom-zapadu

Rusko sa 
stalo nielen 

mocenským,
 ale aj 

ideologickým 
protivníkom 

Západu



  

Vláda Veľkej Británie chce obmedziť prístup k sociálnym sieťam pre tínedžerov mladších ako 
16 rokov. Cieľom je výlučná indoktrinácia a “prevýchova” mainstreamovou globalistickou 
propagandou. Britské úrady zvažujú opatrenia na obmedzenie prístupu k sociálnym sieťam pre 
tínedžerov mladších ako 16 rokov z dôvodu možných problémov psychického zdravia. Informovali o 
tom britské médiá.

Podľa informácií sa ako jedna z možností zvažuje zákaz používania všetkých sociálnych sietí 
mladistvými do 16 rokov. V rámci nových obmedzení sa očakáva zavedenie efektívnejších 
rodičovských kontrol, ako aj technológie overovania veku na sociálnych sieťach.
Každý piaty tínedžer na svete vo veku od 8 do 15 rokov trpí podľa médií psychickou 
poruchou. Výskum zdokumentoval zhoršenie psychického zdravia u mladých ľudí, ktorí častejšie 
využívajú sociálne siete, ako aj zvýšenú spotrebu cigariet, alkoholu a drog.
Zdroj: https://cz24.news/vlada-velkej-britanie-chce-obmedzit-pristup-k-socialnym-sietam-pre-tinedzerov-mladsich-ako-16-
rokov-cielom-je-vylucna-indoktrinacia-a-prevychova-mainstreamovou-globalistickou-propagandou

Vláda Veľkej Británie 
chce obmedziť prístup 

k sociálnym sieťam
 pre tínedžerov 

mladších ako 16 rokov. 
Dôvodom je výlučná 

indoktrinácia
 a “prevýchova” 

mainstreamovou 
globalistickou 
propagandou

Milan Uhrík nakrútil z Bruselu video. V ňom upozornil na niečo, čo sa zdá na prvé počutie 
neuveriteľné. V Europarlamente prijali uznesenie, že Peter Pellegrini bol za prezidenta SR 
zvolený vďaka ruským vplyvom.
Hlasovaním sa zhodli aj na to, že aj naše parlamentné voľby v roku 2020 aj tie z jesene 2023, boli 
ovplyvnené ruskými silami.
Zdroj: https://cz24.news/europoslanec-uhrik-natocil-neuveritelne-video-v-europarlamente-sa-rozhodli-ze-pellegrini-bol-za-
prezidenta-zvoleny-vdaka-ruskym-vplyvom-video

Europoslanec Uhrík 
natočil neuveriteľné 

video! 
V Europarlamente SA 

ROZHODLI, že 
Pellegrini bol za 

prezidenta zvolený 
vďaka ruským vplyvom 

(VIDEO)



  

Rozšiřující informace – Uměle vytvořená nadřazenost západní společnosti nad světem

Orbán v prejave prehlásil, že západný svetový poriadok pravdepodobne do 
konca tohoto roku skončí
MAĎARSKO / SVĚT: Maďarský premiér Viktor Orbán sa domnieva, že západnú liberálnu hegemóniu, teda západnú 
civilizáciu ako celok, treba zničiť, pretože „zlyhala“.
Už do konca roku 2024 by západný svetový poriadok pôvodne postavený na slobode, ktorá bola infiltátormi 
zvnútra medzičasom zničená, mohol dosiahnuť svoj koniec.
Vo svojom prejave počas Konferencie konzervatívnych politických síl (CPAC Hungary) v Budapešti Orbán kritizoval 
súčasný „svetový poriadok založený na progresívnej liberálnej hegemónii“ a dodal, že podľa jeho názoru západní lídri „nie 
sú spôsobilí byť lídrami“ kvôli ich nekonečnej posadnutosti vojnou.

Americký aktivista Jackson Hinkle – Kdo se 
zaměřuje na všechny tyto proruské vůdce?
7. května – pokus o atentát na saúdského prince.
14. května – pokus o převrat v Turecku.
15. května – byl učiněn pokus o život slovenského premiéra Fica.
16. května – Osoba plánující útok na prezidenta Srbska byla 
zatčena
17. května – pokus o převrat v Burkině Faso.
18. května – pokus o převrat v Demokratické republice Kongo.
19. května – íránský prezident Raisi a ministr zahraničí 
Abdallahiyan zavražděni.

Pojďme si ocitovat úplně celou tiskovou 
zprávu: Ruská tisková kancelář SVR, 
22. května.

Tisková kancelář Služby zahraniční 
rozvědky Ruské federace uvádí, že 
údaje, které získala ruská SVR, 
naznačují, že vedení USA a EU je stále 
více podrážděno objektivním 
procesem změny geopolitické reality 
a posilováním pozic národně 
orientovaných politických sil.
Pokus o atentát na slovenského 
premiéra R. Fica z 15. května letošního 
roku ukazuje, že globalistické 
totalitně-liberální elity, když není 
možné udržet jejich hegemonii 
"civilizovanými metodami”, sahají k 
otevřenému politickému teroru vůči 
svým oponentům. Cílem takových 
masakrů je zastrašit “disidenty”. 



  

Plán zhloupnutí Evropy a informační 
válka
Obyvatelé Evropy ztrácejí selský rozum, 
racionalitu a dlouhodobou paměť. Lze takto mít 
budoucnost a vychovávat děti?



  

Globalistická propagandistická média využívají tři tiskové agentury
 a krmí zpravodajstvím téměř celý svět (VIDEO)

SVĚT: Propagandistická média z mnoha různých zemí využívají stejných 
zdrojů. Jde o tři tiskové agentury, které mají totožný cíl: vštípit nám jednotný 
názor a přinést jedinou povolenou pravdu.                  
Tito propagandisté získají informaci, kterou zpracují kapku odlišným 
způsobem, aby se zdálo, že ji pojímají různorodě, nicméně kontext zprávy je 
stejný, většinou i s podprahovým podsunutím „správného“ názoru.
V současné době se dají rozeznat asi jen tři světové agentury, které krmí 
zpravodajstvím téměř celý svět? Podle očitých svědectví Uda Ulfkotteho a mnoha 
dalších jsou tyto celosvětové zprávy kontrolovány – a nezřídka i koncipovány – 
vysokými vojenskými důstojníky, tajnými službami atd.

1. Americká Associated Press (AP) s více než 4000 zaměstnanci po celém světě. 
Agenturu AP vlastní americké mediální společnosti a její hlavní redakce sídlí v 
New Yorku. Zprávy AP využívá přibližně 12 000 médií, která každý den osloví 
více než polovinu světové populace.

2. Kvazi vládní francouzská agentura Agence France-Presse (AFP) se sídlem v 
Paříži a rovněž přibližně 4 000 zaměstnanci. AFP rozesílá denně médiím po 
celém světě více než 3000 zpráv a 2500 fotografií.

3. Britská agentura Reuters v Londýně, která je soukromě financována a 
zaměstnává něco přes 3000 lidí.

Kdo pečlivě porovnává mediální zprávy, zjistí, že téměř všechna média – i ve 
Švýcarsku a v Evropě – upravují a dolaďují jedny a tytéž zprávy, které pocházejí 
právě od těchto tří výše zmíněných agentur.
Zdroj: https://cz24.news/globalisticka-propagandisticka-media-vyuzivaji-tri-tiskove-agentury-a-
krmi-zpravodajstvim-temer-cely-svet-video



  

Nenávist a převýchova jako palice pro nepokrokové myšlení

Nenávist a převýchova jako palice pro nepokrokové 
myšlení. Filmový kanál Netflix. Filmy různé kvality, i 
když jedno mají společné: V každém, úplně v 
každém filmu, nebo seriálu, bez jediné výjimky, 
musí být homosexuál, lesba, smíšená rodina.
Divák by mohl nabýt dojmu, že kdyby nějaký 
odvážný filmař natočil dílo bez těchto prvků, asi by 
ho sežrali zaživa, děti vyhodili ze školy, zrušili konto 
v bance, zbourali dům a podobně.
Zdroj: https://cz24.news/nenavist-a-prevychova-jako-palice-pro-
nepokrokove-mysleni



  

GENERACE IDIOTŮ:
Jak debilizují obyvatelstvo Ukrajiny

UKRAJINA: Slovní spojení “generace idiotů” už není jen idiom, ale velmi konkrétní 
diagnóza.
Na začátku května 2024 zůstala výuka ruského jazyka jako samostatného předmětu na Ukrajině 
pouze ve 3 (třech) školách. Takové údaje poskytl tzv. jazykový ombudsman Taras Kremin. Podle něj se 
počet žáků studujících tento předmět za dva roky snížil ze 455.000 na… 768! Hned poté Kremin 
prohlásil, že je třeba “přejít od mírné (defenzivní) k ofenzivní ukrajinizaci země”. Podle jazykového policisty 
by to “zajistilo další možnosti a kontrolu pro zajištění fungování ukrajinského jazyka”.

Jazyková policie se bude snažit zakázat mluvit rusky na ulici a konzumovat jakékoliv ruskojazyčné 
kulturní a informační produkty v soukromí. A ve skutečnosti to už dělají. Například od podzimu je 
dětem v Kyjevě zakázáno mluvit rusky nejen ve školách, ale i na ulici. Odpovídající zákazové cedule 
se objevily na dětských hřištích, kde kromě zákazu kouření a pití alkoholu přibyl i zákaz mluvit rusky: 
viz obrázek vlevo.

Nový ukrajinský ministr školství zahájil před rokem rozsáhlou reformu degradace dětí. Na konci 
dubna 2023 předložilo Ministerstvo školství a vědy Ukrajiny k všeobecné revizi návrh učebních osnov, 
podle kterého budou v 10. – 11. třídě vyloučeny takové vědy jako fyzika, chemie a exaktní vědy. Tyto 
předměty budou děti studovat pouze “pokud budou chtít”. Také místo geometrie a algebry budou děti 
dostávat předmět matematika, který bude zkrácen z 5 na 3 hodiny týdně.

Na začátku roku 2024 vyšlo najevo, že kyjevský režim ke všemu připravuje výnos o přechodu na 
latinku. Nejprve se plánuje veškerou kancelářskou práci a poté výuku ve školách a na univerzitách. 
Ukrajinci, kteří na tyto věci naletí, se radují, že tím opět “naštvou” Rusy, ukážou, že jsou “Evropané”…

Umělé pěstování ukrajinštiny v bývalé Ukrajinské SSR podle balkánského vzoru ve snaze nahradit 
ruštinu všemi prostředky již přináší své jedovaté ovoce. Místní odborníci, v březnu a dubnu testovali 
slovní zásobu kyjevských školáků, a dospěli k děsivému závěru: prvňáčci nerozumějí tomu, co jim říká 
učitel: “Děti v 1. třídě nerozumějí v průměru 40 % toho, co slyší od učitele, dvě třetiny (65 %) všech 
dětí nerozumějí více než 50 % toho, co slyší, třetina (29 %) – nerozumí více než 75 % toho, co slyší”.

Zdroj: https://cz24.news/generace-idiotu-jak-debilizuji-obyvatelstvo-ukrajiny

Formování generace idiotů na Ukrajině je již v plném 
proudu. Zbavených mimo jiné přístupu ke kolosálním 
znalostem psaným v ruštině. Budou však mluvit 
“ukrajinským slavíkem Movou”.

Fráze “generace idiotů” není jen idiom, použitý ve 
vhodném kontextu, ale diagnóza. Navíc ji Ukrajincům 
přidělil Evropský úřad Světové zdravotnické organizace. 
V únoru tato organizace uvedla, že dnes trpí 
duševními poruchami více než 9,6 milionu občanů 
Ukrajiny. A mnozí z nich mohou mít poruchy ve 
střední nebo těžké formě.
Pro důkaz si stačí přečíst ukrajinské sociální sítě, média 
a podívat se, co ukazuje ukrajinská televize, abychom si 
uvědomili, jak hořká je to pravda.

Ukrajinština ???



  

Statistika ekonomik západu se propadá
Západ pravděpodobně nastavuje ekonomiku a 
životní úroveň na středověk. Pravděpodobně i na 
mnohem menší počet obyvatelstva...



  

Evropa pracuje na svém zhroucení a Rusko na superrozvoji: Rusko obchádzajúc 
západné sankcie mení štruktúru globálneho obchodu (Responsible Statecraft)

RUSKO / ČÍNA: Opustenie amerického dolára s prechodom na platby v 
národných menách a vytvorenie nových dopravných koridorov 
nezávislých od Západu pomáha Rusku anulovať úder západných 
sankcií a zároveň nezvratne zmeniť štruktúru globálneho obchodu.
Rusko a Čína takmer úplne opustili dolár vo vzájomnom obchode a 
zdôraznili vzájomnú túžbu odstrániť závislosť na ekonomickom systéme 
vedenom USA. Dedolarizácia obchodných vzťahov im umožňuje 
vyhnúť sa následkom západných sankcií.
Rusko a Irán prepojili bankové systémy oboch krajín, čím získali 
možnosť uskutočňovať platby obchádzaním medzinárodného systému 
SWIFT.

Rusko realizuje niekoľko projektov na vytvorenie nových 
dopravných ciest, ktoré ho spoľahlivo spoja s obchodnými 
partnermi a nebudú závislé od západných krajín. Severojužný 
medzinárodný dopravný koridor spojí Rusko s Indickým oceánom a 
bude prechádzať územím Iránu. Okrem toho nový dopravný koridor 
spojí Rusko s Kirgizskom cez Kaspické more a ďalší bude smerovať z 
Bieloruska do Pakistanu.

Ruské iniciatívy demonštrujú túžbu „znížiť závislosť a zraniteľnosť od 
nepriateľských tretích krajín“, uviedol hovorca „Atlantickej rady“ Markus 
Jaeger.

Překlad: NF
Zdroj: https://responsiblestatecraft.org/china-russia-trade



  

Co se děje s naší ekonomikou,
 když ta ruská nezadržitelně roste i v roce 2024 a je pátá na světě

RUSKO: Po uvalení rozsiahlych a bezprecedentných 
sankcií vo i Rusku v roku 2022 sa západní „experti“ 
vyžívali vo vykresľovaní temných obrazov záhuby 
ekonomiky Ruska. Neskoršie udalosti však ukázali, ako 
hlboko sa mýlili. Diletanti, ktorí predpovedali záhubu 
Ruska, podcenili silu ruského národa a priam 
neobmedzené možnosti najväčšej krajiny sveta.
Po zavedení týchto sankcií síce naozaj došlo k poklesu HDP 
Ruska v roku 2022, ale k žiadnej katastrofe nedošlo. Ruská 
ekonomika v roku 2022 „klesla o 1,2 %…“
Zdroj: https://cz24.news/ekonomika-ruska-nezadrzatelne-rastie-aj-v-roku-2024

1) Najrýchlejšie rastúcou ekonomikou 
sveta v roku 2023 disponovala India, 
ktorá vlani zrýchlila svoj ekonomický 
rast na úroveň 7,3 %

5) Ruská ekonomika bola v roku 2023 
piatou najrýchlejšie rastúcou ekonomikou 
světa s rastom 3,6 %

2) Nasledovala Čína s 5,2 %

3) Indonézia s 5,1 %

4) Turecko so 4,5 % A úplne najhoršie spomedzi krajín G20 skončila 
vlani Veľká Británia s trpasličím rastom 0,1 %

Žiadna zo západných krajín, ktoré sa snažili 
Rusko izolovať, sa nepribližuje k hospodárskym 
úspechom Ruska.

Na 2024: Nemecko, bývalý výkonný motor 
Európy, si pripíše len slabých 0,2 % rastu. Aj 
Spojené štáty so svojimi 2,7 % prognózovaného 
rastu v roku 2024 zaostávajú za Ruskom (3,2 %). 

Podle Českého statistického úřadu klesl hrubý 
domácí produkt pro 2023 meziročně o 0,4 %.



  

OHROMUJÍCÍ PŘIZNÁNÍ: Šéf BlackRock Larry Fink právě odhalil plán Satanovy 
synagogy na depopulaci – Čím méně lidí, tím více strojů!

SVĚT: Šéf BlackRock na akci Klause Schwaba 
prohlásil, že v rozvinutých zemích, ve kterých 
klesá porodnost, se budou lidé snadněji 
nahrazovat stroji a povede to dokonce k vyšší 
produktivitě! Země s vyšší porodností se musí 
„převychovat“ pomocí vzdělání k tomu, aby 
neměly děti a více se přiblížily k “rozvinutým” 
západním zemím! Larry Fink odhalil plán 
Satanovy synagogy na depopulaci – Čím méně 
lidí, tím více strojů!
Šéf mamutího investičního žraloka Larry Fink se 
totiž rozpovídal o tom, že negativní ekonomický 
růst v rozvinutých zemích kolektivního Západu 
vlastně ve skutečnosti není vůbec na škodu, 
protože se ukazuje, že v zemích, kde klesá 
porodnost, se neuvěřitelně rozvíjejí prvky 
automatizace, robotizace, umělé inteligence a 
autonomních systémů, kdy stroje nahrazují 
lidskou práci. A právě díky tomu, že v dané zemi 
klesá porodnost, tak díky tomu se místní lidé 
nebouří proti tomu, když stroje nahrazují lidskou 
práci.
Výtažek ze zdroje „Šéfredaktor AE News“: 
https://cz24.news/ohromujici-priznani-sef-blackrock-larry-
fink-prave-odhalil-plan-satanovy-synagogy-na-
depopulaci-cim-mene-lidi-tim-vice-stroju

Řídící vektory depopulace
Koncept řízení Satanovy synagogy na depopulaci planety je 
vlastně v plné symbióze s procesem nahrazování člověka strojem. 
Klesající populace povede ke snížení odporu lidské populace proti 
nasunování strojů, protože lidí bude postupně méně a méně. O 
propad porodnosti se postará tzv. vektorizovaná depopulace, 
tedy systém depopulace řízený z mnoha směrů, ale se stejným 
výsledným vektorem.

Depopulační proces je totiž prováděn na těchto vektorech:
● Potravinářství (éčka, chemie, kontaminanty)
● Medicína (záměrné vedlejší skryté účinky léků a vakcín)
● Voda a nápoje (ftaláty, mikroplasty, chemie, éčka, 

kontaminanty)
● Výchova (indukce neproduktivních deviací ve školství, 

indoktrinace ve vzdělávání)
● Politika (politická podpora neproduktivních deviací)
● Legislativa (legislativní podpora neproduktivních deviací)
● Energetika (radiofrekvenční a elektromagnetický smog)
● Média (propagace neproduktivních deviací, genderismu, změn 

pohlaví v tisku, v televizi, v literatuře)
● Finance (benefity bank pro bezdětné páry, lepší úvěry než pro 

páry s dětmi)
● Války (nejstarší a nejprimitivnější vektor depopulace)
● Hladomory (rovněž jeden z nejstarších vektorů)
● Morové rány, pandemie
● Kataklyzmata (zemětřesení, sesuvy půdy, potopy, požáry)

Depopulace se 
bude v první 
fázi týkat jen 

bílé rasy

Šéf BlackRock Larry Fink



  

Nové složení BRICS bude kontrolovat 80 % světové produkce ropy!
Po přidání Saúdské Arábie, Spojených arabských emirátů a Íránu k BRICS bude blog 
kontrolovat lví podíl na produkci „černého zlata“ ve světě.
Totéž platí pro prudký růst HDP nových zemí BRICS. Bude činit 30 % světového HDP a 
přesáhne 30 bilionů dolarů.
Zdroj: https://cz24.news/oilprice-bije-na-poplach-expanze-brics-by-mohla-pretvorit-globalni-trhy-s-energii

Valentin Katasonov: HLAVNÍ ZBRANĚ BRICS. NOVÝ MEZINÁRODNÍ 
KARTEL
Sdružení Ruska, Brazílie, Indie, Číny a Jihoafrické republiky je převážně neformální: nemá 
sídlo, sekretariát, stanovy. BRICS však má plnohodnotnou mezinárodní organizaci: 
Novou rozvojovou banku se sídlem v Šanghaji s akciovým kapitálem 100 miliard dolarů 
jako alternativou MMF.
Již dnes probíhá koordinace strategií v oblasti energetiky mezi BRICS a zeměmi OPEC+. Se 
začleněním Íránu, Saúdské Arábie, Bahrajnu, Spojených arabských emirátů, Mexika, 
Venezuely a řady dalších zemí bude BRICS+ monitorovat podle odhadů expertů více než 
70 % těžby ropy, více než 60 % zemního plynu a více než 80 % těžby uhlí.
Zdroj: https://cz24.news/valentin-katasonov-hlavni-zbrane-brics-novy-mezinarodni-kartel



  

Rozšiřující informace – Statistika ekonomik západu se propadá

Průmysl ČR v březnu meziročně klesl o 2,7 procenta, stavebnictví 
se propadlo nejvíce za tři roky
ČESKO: Průmyslová produkce v Česku se v březnu po 
jednoměsíčním růstu vrátila k poklesu. Meziročně klesla o 2,7 
procenta, oproti únoru byla výroba nižší o 1,6 procenta. Vyplývá to z 
údajů, které dnes zveřejnil Český statistický úřad (ČSÚ). 
Důvodem poklesu byla podle něj vysoká loňská srovnávací základna v 
produkci automobilů i pokračující pokles ve výrobě strojů a zařízení. 
Hodnota nových zakázek meziročně vzrostla o 5,1 procenta. 
Letos v březnu se meziročně propadla také stavební výroba, a to o 
8,3 procenta. Jde tak o nejvýraznější pokles za více než tři roky, 
vyplývá z údajů ČSÚ.



  

Green deal, uhlíková stopa a konec s 
jádrem
Proč si sami bereme levné energie a životní 
úroveň?



  

80 percent všetkých svetových emisií CO2

 má „na svedomí“ len 57 spoločností
SVĚT: U nás sa green dealom tlačí hlavne na malých znečisťovateľov ovzdušia. Niektoré 
politické kruhy sú schopné nanútiť vám elektromobilitu, donútiť vás nejazdiť autom, lebo 
spaľovací motor je problém, či nechovať hovädzí dobytok, lebo príliš “prdí”… Existuje však 
databáza, podľa ktorej až 80 percent všetkých emisií CO2 má „na svedomí“ 57 spoločností. 
Táto databáza zaujímala aj The Guardian.
...táto kohorta pozostáva zo štátom kontrolovaných korporácií a nadnárodných spoločností vo 
vlastníctve akcionárov.

Databáza zahŕňa 122 historicky najväčších svetových znečisťovateľov klímy. Až 65 percent 
štátnych subjektov a 55 percent spoločností v súkromnom vlastníctve podľa nej zvýšilo 
svoju produkciu, čo zapríčinilo rast emisií skleníkových plynov.
Zdroj: https://cz24.news/robert-fico-opat-razne-potvrdil-slovensko-odmieta-tzv-migracny-pakt-ktory-schvalila-eu

80% všech 
světových emisí 

CO2  má „na 
svědomí“ pouze 
57 společnosti !

Na produkcii emisií sa najviac podieľala americká spoločnosť ExxonMobil 
sídliaca v Spojených štátoch. Za uvedené obdobie mala vyprodukovať až 
3,6 gigaton CO2, čo predstavuje 1,4 percenta z celkového objemu týchto 
emisií na svete.

O čosi menej emisií prodákujú spoločnosti Shell, BP, Chevron a 
TotalEnergies. Každá je spojená s minimálne 1% globálnych emisií. 
Najvýraznejším trendom však bol prudký nárast emisií produkovaných 
spoločnosťami spojenými so štátmi alebo štátnymi firmami, a to 
predovšetkým v ázijskom uhoľnom sektore.



  

Podle nově zveřejněných dokumentů
 bylo odstavení jaderných elektráren

 v Německu založeno na lžích

Levicově-liberálně-zelená vládní koalice trvala na tom, že uzavření 
jaderných elektráren nebude mít žádný dopad na výrobu energie v 
Německu. 
Cicero ukazuje, že důležitý dokument, který zpochybňoval odstavení 
jaderných elektráren, byl před Robertem Habeckem, ministrem 
hospodářství a změny klimatu a vicekancléřem, zatajen. 
V jednom z klíčových dokumentů z března 2022, který vydal odbor 
německého spolkového ministerstva hospodářství, se uvádí, že po 
odstavení reaktorů bude mít Německo dostatek plynových 
elektráren, které budou zajišťovat energetické potřeby země, ale 
nebude mít dostatek plynu na to, aby je udrželo v provozu celou 
zimu. 
Pokud by navíc jaderné elektrárny nebyly odstaveny, vedlo by to ke 
snížení cen energie.
Zdroj: https://tadesco.org/podle-nove-zverejnenych-dokumentu-bylo-odstaveni-
jadernych-elektraren-v-nemecku-zalozeno-na-lzich



  



  

Ukrajinská speciální operace, Minské 
dohody 2014 a selhání „kolektivního 
západu 
Proč západ připravil podmínky pro válku na 
Ukrajině?



  

Důstojnice CIA: Putin nikdy nezaútočí na NATO, to je americká lež!
RUSKO / NATO: Teze, kterou je  slyšet na Západě, že ruský prezident Vladimir Putin 
zaútočí na členskou zemi NATO, je americká lež, píše v komentáři pro „Newsweek“ 
bývalá důstojnice CIA Rebecca Koflerová.
Poukázala na propagandu, kterou washingtonský politický establishment dlouhodobě šíří 
směrem k americkému lidu, a přesvědčila je, že pokud se nevzdají svých těžce vydělaných 
dolarů ve prospěch Kyjeva, „ruský prezident bude pochodovat Evropou a zeměmi NATO, 
jako je Polsko a pobaltské státy.“
Koflerová, která léta pracovala jako zpravodajka CIA, říká, že neexistovaly žádné zpravodajské 
informace, které by naznačovaly, že Putin měl takové plány pro Evropu.
Koflerová věří, že cílem Speciální vojenské operace bylo zabránit Ukrajině ve vstupu do NATO 
a že žádný chytrý vojevůdce nedovolí, aby se na více než tisíci a půl kilometrech jeho hranice 
usadila nepřátelská aliance.
„Putin se na Ukrajině nikdy netajil svými cíli, jako v jiných bývalých sovětských státech, jako 
je Bělorusko, Moldavsko a Gruzie. V každém veřejném projevu nebo oficiálním prohlášení jasně 
zdůrazňoval, že přijetí bývalých sovětských států, včetně Ukrajiny, do NATO by překročilo 
ruské červené čáry,“ říká.
„Hodnocení amerických zpravodajských služeb odporuje narativu washingtonského 
establishmentu, že by Putin napadl člena NATO. To by vyvolalo článek 5 kolektivní obrany známý 
jako článek Zakládající smlouvy NATO. Proto invaze do země NATO není součástí Putinovy 
agendy,“ říká Koflerová.
V posledních letech Rusko oznámilo bezprecedentní aktivitu NATO na svých západních 
hranicích. Blok tuto iniciativu rozšiřuje a nazývá ji „zadržováním ruské agrese“. Moskva 
opakovaně vyjádřila znepokojení nad hromaděním aliančních sil v Evropě.
Kreml poznamenal, že Rusko nikoho neohrožuje, ale že nebude ignorovat akce, které jsou 
potenciálně nebezpečné pro jeho zájmy. Ministerstvo zahraničních věcí oznámilo, že Moskva 
zůstává otevřená dialogu, ale na rovném základě, zatímco Západ musí opustit kurz 
militarizace kontinentu.

Zdroj: https://cz24.news/dustojnice-cia-putin-nikdy-nezautoci-na-nato-to-je-americka-lez



  

Německý Welt zveřejnil celý text mírové dohody mezi Ukrajinou a Ruskem. 
Mohla ukončit válku
Následně ale Kyjev po návštěvě tehdejšího britského premiéra Borise Johnsona od jednání 
odstoupil a válka, ve které jsou zřejmě už stovky tisíc mrtvých, pokračuje více než dva roky.
Německý list WELT AM SONNTAG má k dispozici exkluzivní kopii sedmnáctistránkového 
dokumentu mírové dohody. Dnes částečně zveřejněný dokument shrnula ukrajinská 
agentura UNIAN. Podle Weltu se i po více než dvou letech války tato dohoda zpětně jeví jako 
výhodná.
Zdroj: https://cz24.news/nemecky-welt-zverejnil-cely-text-mirove-dohody-mezi-ukrajinou-a-ruskem-mohla-
ukoncit-valku

MERKELOVÁ LŽE! Jak byla Evropa oklamána ohledně minských dohod
Současný konflikt na Ukrajině je nepochybně přímým důsledkem selhání takzvaného 
„Minského protokolu“ – souboru dohod podepsaných mezi separatistickými republikami 
Donbasu a ukrajinskou vládou, zprostředkovaných Ruskou federací a Evropskou unií. 
Namísto ukončení nebo alespoň „zmrazení“ konfliktu měl diplomatický dialog v Minsku za 
svůj největší úspěch pouze mírné snížení intenzity nepřátelských akcí.
Úkol „zastavit válku“ nebyl nikdy splněn, střety v regionech s ruskou většinou trvaly osm let 
až do zásahu Moskvy v únoru 2022. Z těchto úvah vyplývá řada otázek. Důvody 
diplomatického neúspěchu se mezi veřejností stále nezdají být zcela jasné. Je však třeba 
připomenout, že podle bývalé německé premiérky Angely Merkelové nikdy nedošlo ke 
skutečnému „selhání“ při naplňování cílů protokolu. Podle ní měly dohody vždy skutečný 
záměr – jednoduše „dát Ukrajině čas“ a umožnit Kyjevu připravit se na boj proti Moskvě v 
blízké budoucnosti.
Zdroj: https://cz24.news/valentin-katasonov-hlavni-zbrane-brics-novy-mezinarodni-kartel



  

V Bruselu se jedná za zavřenými dveřmi o evropské branné povinnosti 
a o vyslání mladých mužů ze zemí EU na frontu na Ukrajině

Jednání se týkají tzv. delegování branné povinnost z národních států na 
Evropskou unii, kdy vojenské odvody by už nenařizovaly národní generální 
štáby, ale bruselští úředníci. Je to příprava na potenciální vstup EU do války 
proti Rusku na Ukrajině v letech 2025 až 2026 nejdříve, uvedl pro naši 
redakci náš bruselský zdroj.
V dokumentu se uvádí, že… Ukrajina stojí v květnu 2024 pouhých 6 
měsíců od porážky ve válce. Jedná se o prognózu Pentagonu. Největším 
problémem NATO není vyzbrojování Ukrajiny, protože problémem je 
nedostatek ukrajinských vojáků, odpovídajícího vojenského výcviku a 
motivace k boji, uvádí se v dokumentu.
A co je uvedeno dále, to je to nejhorší – podle Pentagonu již nemá Ukrajina 
mobilizační potenciál schopný vítězství ve válce! Jinými slovy, na 
Ukrajině již padli všichni ti, kteří chtěli bojovat a měli motivaci. A ti, kteří 
jsou k dispozici, to jsou Ukrajinci, kteří nechtějí bojovat, nemají motivaci a 
nemají ani zkušenosti.
Znamená to, že pokud kolektivní Západ nechce, aby Ukrajina za 6 
měsíců kapitulovala, bude muset EU anebo NATO, případně obě 
organizace, velmi krátce po skončení evropských voleb začít posílat 
vojáky evropských zemí na Ukrajinu, a je úplně jedno, na základě jakého 
mandátu nebo jakého příběhu, který se mediálně pustí mezi evropské 
obyvatelstvo na zdůvodnění takového kroku.
Zdroj: https://aeronet.news/evropa-se-pripravuje-na-valku-a-jeji-valecny-vlak-se-
strojvedoucim-ktery-se-zblaznil-a-jede-s-nim-do-pekel-musime-zastavit-viktor-orban-svolal-v-
budapesti-obrovskou-demonstraci-proti-valce

Orbánova předvolební demonstrace proti válce



  

Genová terapie a spike protein
Proč západ protlačuje své „pokrokové“ očkovací 
postupy? Proč má být Evropanů méně?



  

Experti varujú, že demenciu spôsobujúce prióny
 z covidových vakcín môžu byť nákazlivé

SVĚT: Jedným z vážnejších vedľajších účinkov spojených s 
covidovými mRNA vakcínami je demencia a prióny, ktoré sú 
zodpovedné za to, že sa u ľudí rozvinie toto ochorenie, ktoré môže 
byť nákazlivé.
Problém pramení zo skutočnosti, že pri prepise vakcínového mRNA na 
hrotový proteín môže nastať posun, čo spôsobí, že namiesto 
hrotového proteínu sa vytvorí prión. Prión je proteínová infekčná 
častica, ktorá je zodpovedná za neurodegeneratívne choroby u ľudí 
a zvierat, vrátane Creutzfeldt-Jacobovej choroby.

Demencia je zničujúce ochorenie, ktoré sa nedá vyliečiť a ktoré 
môže mať negatívny vplyv nielen na pacientov, ale aj na ich blízkych, a 
to v priebehu mnohých rokov.

Žiaľ, niektorí odborníci sa domnievajú, že prióny sú primárnou 
molekulou, ktorú zo seba vylučujú ľudia zaočkovaní covidovými 
vakcínami. Ak vznikli v dôsledku posunu pri prepise mRNA, mohlo by to 
mať vážne dôsledky vzhľadom na ich rolu, ktorú zohrávajú pri demencii.

Dr. Kevin McCairn, britský neurovedec, v roku 2013 uviedol v časopise 
Journal of Theoretical Biology (Žurnál teoretickej biológie), že prióny, 
ktoré vznikli posunom pri prepise génov, sú infekčné a môžu sa 
prenášať z jedného človeka na druhého.
Zdroj: https://cz24.news/experti-varuju-ze-demenciu-sposobujuce-priony-z-
covidovych-vakcin-mozu-byt-nakazlive

Vedlejší účinek covidových mRNA 
vakcín je demence



  

Insider odhaluje: Testy PCR byly použity tajnými službami ke sběru sekvencí DNA
Testy PCR byly použity tajnými službami ke sběru sekvencí DNA (VIDEO). Lékařka z USA nyní tvrdí, 
že tyto testy byly využity tajnými službami – samozřejmě bez vědomí testovaných osob. 
Zowe Smith, lékařská informátorka, autorka a bývalá lékařská programátorka s více než desetiletou 
zkušeností v oboru, popisuje pro The Last American Vagabond, jak byly nazální testy PCR zcela 
zbytečné a byly použity ke sběru sekvencí DNA, které byly poté odeslány do HHS.
„Odtud,“ řekla Smithová, „HHS sdílí tato data s DARPA (výzkumná agentura spadající pod Pentagon), 
Palantirem, Googlem, CIA a dokonce i s čínskou vládou.
Zdroj: https://cz24.news/insider-odhaluje-testy-pcr-byly-pouzity-tajnymi-sluzbami-ke-sberu-sekvenci-dna-video

Britsko-švédsky farmaceutický gigant AstraZeneca priznal, že jeho anticovidová 
injekcia spôsobuje krvné zrazeniny 
Britsko-švédska farmaceutická spoločnosť priznala, že jej anticovidová injekcia môže v spôsobiť krvné 
zrazeniny. Farmaceutický gigant AstraZeneca podľa súdnych dokumentov po prvýkrát priznal, že jeho 
vakcína Covid-19 môže spôsobiť zriedkavý vedľajší účinok, ktorý môže viesť ku krvným zrazeninám s 
následkom smrti. 
Zdroj: https://cz24.news/britsko-svedsky-farmaceuticky-gigant-astrazeneca-priznal-ze-jeho-anticovidova-injekcia-
sposobuje-krvne-zrazeniny

Vědci odhalili, že mRNA vakcíny COVID obsahují složku, která potlačuje imunitní 
reakci a stimuluje růst rakoviny 
Komplexní přezkum mezinárodního konsorcia vědců vyvolal vážné obavy ohledně bezpečnosti mRNA 
vakcín proti COVID-19. “N1-methyl-pseudouridin (m1Ψ): může hrát roli v potlačování imunity a šíření 
rakoviny.
Zdroj: https://tadesco.org/potvrzeno-vedci-odhalili-ze-mrna-vakciny-covid-obsahuji-slozku-ktera-potlacuje-imunitni-
reakci-a-stimuluje-rust-rakoviny



  

 Prokletí národa, děti se přestaly rodit.
 Zoufalství a mlčení po propadu porodnosti.

Dva roky po sobě poklesl v Česku počet narozených 
dětí přibližně o deset tisíc, což činí úbytek zhruba deset 
procent. 
Tato zcela unikátní skutečnost však kupodivu nevede k 
otevření datových sad, které jsou potřebné k detailní 
analýze tohoto problému.
„Do té doby, než bude prodiskutován a bude stanoveno, 
jakou měrou se vakcinace na podporodnosti podílela, 
by mělo dojít ke zrušení doporučení očkovat proti covidu 
ženy v plodném věku,“ vyzývají členové Sdružení 
mikrobiologů, imunologů a statistiků.
Zdroj: https://cz24.news/proboha-uz-neockujte-prokleti-naroda-deti-se-prestaly-
rodit-zoufalstvi-a-mlceni-po-propadu-porodnosti

PROBOHA, UŽ NEOČKUJTE!



  

Nasouvání neevropské invaze
Jde o úplné zničení a rozklad evropské 
společnosti, kultury, vzdělanosti a Slovanství?



  

Chtějí nás zničit a aby všude bylo jako jako v Bruselu. Bodání,
 vraždy, popravy. „Popírají to. Nebo hůř, tvrdí, že je to dobře.“

EU: „Původní bílé křesťanské evropské obyvatelstvo je nahrazováno migranty stále se 
zrychlujícím tempem,“ naťukla nizozemská komentátora Eva Vlaardinerbroeková na 
konzervativní politické akci CPAC v Maďarsku teorii Velké výměny.

Jednoduše teorii „méně bílých – méně vás“, jejíž existenci dle jejích slov establishment 
buď popírá nebo naopak vítá. „Jejich vize budoucnosti je neoliberální, nerozpoznatelná 
Evropa, jejíž města se budou podobat Bruselu,“ dodala.
Každoroční Konzervativní politické akce v Maďarsku (Conservative Political Action 
Conference, CPAC) se účastní konzervativní novináři, komentátoři i volení představitelé ze 
Spojených států i z Evropské unie. Letošní rok se konference uskutečnila 25. dubna v Budapešti. 
Vystoupila na ní s krátkým projevem i nizozemská konzervativní politická komentátorka Eva 
Vlaardinerbroeková.

Na sociální síti X svůj projev trvající necelých 13 minut sdílela. „Tady to je! Celý projev, který 
jsem přednesla na CPAC v Maďarsku… Řekla jsem zakázanou pravdu: Velká výměna již není 
teorií – je to realita. Bílí Evropané jsou nahrazováni ve svých zemích stále zrychlujícím se 
tempem a bude to znamenat konec naší civilizace, pokud věci nezměníme,“ nastínila na X, o 
čem v projevu hovořila.

„Nová realita v Evropě sestává z častých znásilněních, pobodáních, zabíjení, vražd, 
přestřelek i poprav. Ale dovolte mi ujasnit jednu věc: Dříve se to nestávalo, toto je nově 
dovezený problém,“ zdůraznila Vlaadrinerbroeková.

V Amsterdamu žije 56 % migrantů, v Haagu to je 58 %, v Rotterdamu téměř 60 %, takže 
nizozemská populace je už dnes v hlavních městech Nizozemska menšinová. V Londýně je 54 % 
migrantů. V Bruselu 70 %. „Závěr: původní populace je v menšině,“ komentovala statistická 
data Vlaadrinerbroeková.
Zdroj: https://cz24.news/chteji-nas-znicit-a-aby-vsude-bylo-jako-jako-v-bruselu-bodani-vrazdy-popravy-
popiraji-to-nebo-hur-tvrdi-ze-je-to-dobre

„Náš establishment tvrdí, že 
bílí lidé jsou zlí a že naše 

historie je z nějakého důvodu 
zásadně jiná. Vědomě či 

nevědomě nasáli lži a anti-
bělošská dogmata 

neomarxistické kritické rasové 
teorie,“ řekla 

Vlaadrinerbroeková.

„Volby do Evropského parlamentu 
v červnu a volby v USA se shodují 

s velkými posuny ve světových 
politických a geopolitických 

trendech,“ řekl Orbán. „Řád světa 
se mění a my musíme uvést naši 
věc k triumfu uprostřed těchto 

změn. Progresivní liberálové cítí 
nebezpečí. Nahradit tuto éru 

znamená nahradit je.“



  

Kdo včas neutekl, byl zabit. Muslimský Ázerbájdžán vymazal ze světa celou křesťanskou 
vesnici. Satelitní fotografie a záběry z míst ukazují celou tragédii a následky džihádu

ÁZERBAJDŽÁN: Je to jen několik měsíců, co byly 
statisíce Arménů vysídleny, kdo včas neutekl, byl 
zabit – a to včetně dětí. Genocida, o které se mlčí. 
Svět nikdy nezajímá, když muslimové likvidují 
nemuslimy. Ale o muslimy má obrovskou péči.
Přitom ve většině zemí světa jsou to právě oni - 
muslimové, kdo utiskuje nemuslimské obyvatelstvo.

Již v roce 2020 jsme mohli vidět hrůzné záběry z 
arménských vesnic – obyvatelstvo bylo vybito nebo 
vysídleno, starobylé kostely byly devastovány a 
místo nich se staví mešity.

Stejný osud čeká i nedávno vysídlené arménské oblasti. 
K vyhnání obyvatel došlo bez sebemenšího zájmu 
zahraničí. Tak je to vždy, když útočí mohamedáni, svět se 
dívá jinam…

Aktuální záběry z míst, odkud byly nedávno nuceny 
prchnout statisíce Arménů, jejichž rodiny mnohdy v těchto 
místech žily po dlouhé generace, ukazují, že celé vesnice 
byly vymazány z mapy.

Suse, Náhorním Karabachu: Satelitní fotografie zveřejněné službou Caucasus Heritage Watch 
v dubnu 2024 ukazující zničení kostela sv. Jana Křtitele a okolních budov.

Obrázky zobrazující vesnici Dasalti/Karintak před a po jejím vymazání: Nyní se tam staví 
mešita. Území je dobyto a přeformátováno...

Čeká toto přesně postupně i celou 
Evropu? V západní Evropě už to začalo...



  

Robert Fico opäť rázne potvrdil: Slovensko odmieta
 tzv. Migračný pakt, ktorý schválila EÚ

SLOVENSKO: Nechcete prijať migrantov? Budete platiť! Takto sa rozhodli poslanci v 
Európskom parlamente a politici v Európskej únii. Týkať sa to má aj Slovenska, ktoré však s 
takýmto diktátom nesúhlasí. Veľmi jasne to povedal aj premiér Robert Fico, podľa ktorého 
Slovensko odmieta tzv. Migračný pakt, ktoré schválila EÚ.

Pokračovať v sociálnej politike
Slovenský premiér Robert Fico by privítal, keby bol Peter Pellegrini ako prezident ľavičiarom, aby 
mohli pokračovať v sociálnej politike. Fico to podľa TASR povedal dnes v diskusnej relácii RTVS 
Sobotné dialógy. O téme menovania šéfa Slovenskej informačnej služby (SIS) s Pellegrinim neplánuje 
hovoriť. Fico informoval, že Slovensko odmieta novú európsku migračnú a azylovú politiku, tzv. 
Migračný pakt EÚ. Premiér zároveň deklaroval, že s Európskou komisiou (EK) komunikuje denne v 
súvislosti s vyplácaním eurofondov.

Šesť miliárd? Totálny nezmysel
„Slovensko odmieta prijímanie nelegálnych migrantov na svoje územie, o ktorých nič nevieme,“ 
Robert Fico, slovenský premiér a šéf strany Smer-SSD.
Ak by prišiel trest z EK, premiér by ho vnímal ako trest za to, že vláda SR má iný názor. 
„Žiadnych šesť miliárd, totálny nezmysel,“ reagoval na to, či nám hrozí strata financií.

Slovensko podľa premiéra odmieta prijímanie nelegálnych migrantov na územie SR, o ktorých 
nič nevieme. Dodal, že každý suverénny štát by si mal sám vybrať, ako bude bojovať proti nelegálnej 
migrácii a ako bude pomáhať. V tom vidí solidaritu. Hrozbu pokuty nepovažuje za demokratickú. Keď sa 
vojna na Ukrajine skončí, premiér má záujem o štandardizáciu vzťahov s Ruskom a tamojším 
prezidentom Vladimirom Putinom, ale má záujem aj o normálne vzťahy s Ukrajinou ako naším 
susedom.
Zdroj: https://cz24.news/robert-fico-opat-razne-potvrdil-slovensko-odmieta-tzv-migracny-pakt-ktory-schvalila-eu



  

Německo: Muslimové prosazující zavedení chalífátu pod právem šaría, 
se infiltrovali do vysílací rady veřejnoprávních médií

NĚMECKO: Než půjdeme k tomuto případu, který jasně potvrzuje, že Evropa má 
být islamizována, na čemž se již roky pilně pracuje, na chvíli se vrátíme k 
demonstraci muslimů v Hamburku, kde požadovali přeměnu Německa v chalífát 
pod právem šaría.
To by samozřejmě znamenalo něco ve stylu saúdskoarabského režimu či možná spíš 
toho, co předváděl ISIS, neboť to byl islám ve své ryzí podobě.

Když se deník Bild snažil zjistit, zda budou organizátoři nějak potrestáni, tak se 
dozvěděl, že se nikdo nedopustil ničeho trestného, neboť vyzývat k chalífátu není 
nezákonné.

Tedy zatímco účastníci demonstrací prezentovaných jako „krajně pravicové“ jsou 
kontrolováni a registrováni, tak pochod islámských radikálů je naprosto v pořádku.

Jak sdělila policejní mluvčí, tak výzva k vyhlášení chalífátu není trestným činem. Nikdo 
tak nebude potrestán a příště si mohou davy muslimů opět vyrazit žádat založení 
chalífátu pod právem šaría jak libo.

V porovnání s tím, jak byli biti pokojní demonstranti proti coviodvé diktatuře, je velmi 
dobře vidět, kdo je dnes v Německu skutečně ceněn a kdo je považován za plebs.

A nyní se ukazuje, že islámskými radikály, kteří požadují zavedení práva šaría, jsou 
infiltrována i německá veřejnoprávní média. Zatímco alternativní hlasy s jinými názory 
nesmí být v těchto médiích zásadně slyšet, požadavky na zavedení práva šaría jsou 
přijatelné.
Zdroj: https://cz24.news/nemecko-muslimove-prosazujici-zavedeni-chalifatu-pod-pravem-saria-se-
infiltrovali-do-vysilaci-rady-verejnopravnich-medii



  

Německá média: Kam emigrovat? Tipy pro všechny, kteří plánují uprchnout z 
Německa
Rusko je jedinou zemí na světě obývanou Evropany, která stále nabízí nedotčené, civilizované 
životní prostředí, kde mohou Evropané bez omezení žít svou kulturu a jako „bílý člověk“ se 
nemusí nikam schovávat. Tyto okolnosti, které jsou pro domorodé Evropany mimořádně atraktivní, 
budou s největší pravděpodobností existovat i po třech generacích, kdy země zvaná „Německo“ již 
nebude existovat.
Právě tato dlouhodobá perspektiva, která umožňuje spolehlivé plánování pro vlastní děti a vnoučata, 
činí Rusko atraktivním jako potenciální uprchlickou zemi pro Němce a další původní obyvatele 
západní Evropy. Proto, navzdory nebo právě kvůli rostoucímu systémovému nepřátelství mezi 
„Západem“ s jeho zrušením kultury, repopulací a islamizací na jedné straně a Ruskem s jeho kulturním 
sebevědomím a návratem ke křesťanským hodnotám na straně druhé, může být s určitou 
pravděpodobností předpokládané, že Rusko bude v nadcházejících letech cílovou zemí, bude pro 
původní evropské uprchlíky ze západní Evropy stále důležitější.
A to je pravděpodobně přesně ten důvod, proč naše probuzené západní elity Rusko tak nenávidí.
Zdroj: https://cz24.news/nemecka-media-kam-emigrovat-tipy-pro-vsechny-kteri-planuji-uprchnout-z-nemecka

Naštvaní Britové se musí dívat, jak se Londýn o Velikonocích halí do světel 
ramadánu
Jak jinak lze poznat kdo zde má navrch, než právě v období Velikonoc, které se občas „potkají“ s 
ramadánem?
Možná si ještě pamatujete, jak za covidu zakázali věřícím na Velikonoce do kostela (v té době se 
svátky těsně nekryly), ale jakmile přišel ramadán, mohamedáni měli v některých zemích povoleny 
nejen hromadné modlitby, ale také hromadné večeře po setmění, stejně tak mohli vycházet v noci v 
době, kdy to měli ostatní zakázáno.
Zdroj: https://cz24.news/nastvani-britove-se-musi-divat-jak-se-londyn-o-velikonocich-hali-do-svetel-ramadanu



  

Rozšiřující informace – Nasouvání neevropské invaze

Německo: Politička AfD byla odsouzena za to, že upozornila na vysoký počet hromadných znásilnění ze 
strany Afghánců
NĚMECKO: V pokrokových zemích dnes můžete být odsouzeni i za to, že říkáte pravdu. Ta se dnes v mnoha směrech nenosí – a to 
obzvlášť tehdy, kdy se to týká těch, kteří údajně obohacují Evropu. Obzvlášť pak v Německu jsou nově dovážení občané velmi chráněni. 
A Afghánci mají dokonce i další privilegia. Nejen, že nesmí být deportováni, ale už od doby nástupu Talibánu si Německo každý měsíc do 
země letecky dováží asi 1000 Afghánců.
Afghánci patří k nejčastějším pachatelům násilných trestných činů. To se týká zejména znásilnění. Právě na tuto jasnou statistiku, 
která byla potvrzena i v Německu, upozornila politička AfD AfD v Rotenburgu Marií-Thérèse Kaiserovou a za sdělení těchto 
nepohodlných údajů se dostala před soud – a byla odsouzena. Zemský soud ve Verdenu v Dolním Sasku potvrdil verdikt za nenávist 
vůči Afgháncům. Za to nyní musí politička zaplatit pokutu 6 000 eur.

JE TO DEFINITÍVNE, ďalší dôvod okamžite vystúpiť z EU! Štáty EÚ odklepli nový migračný balíček, 
Slovensko povedalo nie, Česi sa zdržali, proti bolo Maďarsko a Poľsko
EU: Zástupcovia členských štátov Európskej únie v Bruseli potvrdili zhodu na konečnej podobe migračného balíčka.  Česi sa 
podľa informácií ČTK zdržali, proti bolo Maďarsko a Poľsko.
Dnes schválený postoj štátov bloku je definitívny, nové migračné a azylové pravidlá už len formálne schvália únioví ministri, konkrétne na 
rokovaní ministrov financií budúci týždeň v utorok.
Séria noriem počíta okrem iného s efektívnejšími kontrolami migrantov aj s rýchlejším vrátením neúspešných žiadateľov o azyl do 
krajín pôvodu. Zavádza tiež princíp, že tým krajinám únie, ktoré sú preťažené migračným tlakom, solidárne pomôžu ostatní buď 
tým, že od nich časť migrantov prevezmú, alebo ich podporia finančne či materiálne.



  



  

Budoucnost 
???

A co na to Český 
národ?



  

Výroky českých politiků, 
že Česká republika patří 

na Západ…

„Česká republika patří na Západ“
 Markéta Pekarová Adamová 

(TOP 09)

Babiš: Patříme na Západ, 
czexit by ohrozil budoucnost země

„...věřím, že odpovědná většina 
nepochybuje, zda máme pokračovat 
směrem západním nebo spojit svoji 

budoucnost s východními mocnostmi 
a jejich viděním světa,“ Petr Pavel, 

prezident republiky, Pražský hrad, 20. 
června 2023

A co na to Český 
národ?



  

A pokus o 
shrnutí na 

závěr

...jak funguje 
globální pyramida 

moci
a řízení lidstva

Část obyvatelstva 
musí nezbytně 

získat koncepční 
gramotnost !

A co na to Český národ?



  

Seminář o Starověkých 
Védách

15. června 2024
Veselice u Jičína

Seminář o Starověkých 
Védách

27. července 2024
Stratená, Slovensko 

(okres Rožňava) 



  

1.Něco
2.Něco
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